
PROTOKÓŁ NR 39/14

z posiedzenia Komisji: 

Gospodarki Komunalnej oraz

Ochrony Środowiska, Przemysłu, Handlu, Usług i Rolnictwa,

które odbyło się 15 kwietnia 2014 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 16:00.

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Kamila Pietraszek– Przewodnicząca Komisji,

3. Teresa Szczepańska,

4. Adam Bierowski,

5. Krzysztof Kapała,

6. Mariusz Kubiak, 

7. Paweł Pituch.

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Roman Kołodziej, Artur Wrona.

Zaproszone osoby: 

8. Bartłomiej Nawrocki,

9. Jerzy Grygorcewicz,

10. Marek Garncarek.

Porządek obrad:

1.  Wskazanie przez Radnych Rady Miejskiej w Kowarach miejsc wymagających naprawy w ramach

cząstkowych napraw dróg w Mieście.

2. Przedstawienie raportów od firm wywożących odpady stałe za 2013 rok.

3. Zapoznanie z pismem mieszkanki w sprawie remontu ul. Źródlanej.

4. Przedstawienie opinii w sprawie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków.

5. Rozmowa na temat przyłączy kanalizacyjnych na terenie Kowar.

6. Sprawy różne. 

Ad. 1  Przewodnicząca Komisji P. Kamila Pietraszek prowadziła posiedzenie. Przywitała przybyłych

gości i przedstawiła porządek obrad. Porządek został przyjęty bez uwag. 

Przewodnicząca  Komisji  poprosiła  Kierownika  Referatu  B.  Nawrockiego  o  przedstawienie

harmonogramu napraw cząstkowych dróg. 

Pan Nawrocki w swojej wypowiedzi zwrócił uwagę na fakt, że w pierwszej kolejności będą naprawiane drogi

główne, natomiast nie ma harmonogramu napraw dróg bocznych. 

Wobec braku harmonogramu, Radni wskazali  miejsca wymagające cząstkowej naprawy w swoich

okręgach wyborczych:
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- ul. Waryńskiego 32,

- ul. Waryńskiego 42,

- ul. Kasztanowa 3,

- ul. Rejtana (cała i wyjazd z Kowar w kierunku Kamiennej Góry)

- Al. Wolności (cała)

- ul. Wojska Polskiego (w kierunku „Harnasia”)

- ul. Jagiellońska (jednokierunkowa)

- droga przez tzw. poligon w kierunku Wojkowa (cała)

- ul. Leśna (cała i dojazd do garaży)

- schody przy ul. Sienkiewicza (koło Komisariatu Policji)

- ul. Matejki (naprawa chodników na odcinku od Sklepu „Ania” do krzyżówki z ul. Sienkiewicza)

- ul. Bielarska (cała)

- ul. Borusiaka do ul. Matejki (ciąg pieszy przy żółtym murze)

- ul. Bielarska do ul. Tkaczy (ciąg pieszy)

- ul. dojazdowa do Osiedla Kwiatowego od strony ul. Św. Anny (cała droga)

- Nowy Cmentarz (dojazd)

- ul. Pstrowskiego (cała)

- 1 Maja (stara gazownia).

Ponadto zgłoszono do napraw:

- Stary Cmentarz (mur)

- murek przy ul. 1 Maja 96

- ul. Reja (słup z nazwą ulicy).

W dalszym ciągu Radni wnioskowali o:

- zmianę organizacji ruchu przy ul. Reja

- ul. Bielarska 17 (koronowanie drzew)

- naprawa lamp przy ul. Waryńskiego 16, ul. Św. Anny (przy Nadleśnictwie „Śnieżka”)

- barierka przy rzece (za Urzędem Miejskim)

- uporządkowanie terenu zagajnika brzozowego (u zbiegu ul. Św. Anny i ul. Chopina)

- zainstalowanie tablicy z numerami domów usytuowanych w zaułku ul. Chopina.

P. Nawrocki poinformował, że naprawy dróg przy studzienkach nie leżą w kompetencjach Miasta,

napraw tych będzie dokonywała Spółka Karkonoski System Wodociągów i Kanalizacji. 

Ad. 2 Następnie Pan Nawrocki przedstawił dokumenty dotyczące wywozu nieczystości. Komisja po

zapoznaniu się z dokumentacją stwierdziła, że firmy wywozowe nie kontrolują, czy właściciele nieruchomości

zbierają odpady zgodnie ze złożoną deklaracją,  co wynika z pkt 8 Sprawozdania podmiotu odbierającego

odpady komunalne od właścicieli nieruchomości za III i IV kwartał 2013 r. 

Pan Mariusz Kubiak zwrócił uwagę na brak konsekwencji w stosunku do osób, które złożyły nieprawdziwe

deklaracje. 

Ad. 3 Komisja po zapoznaniu się z pismem, otrzymała informację od P. Nawrockiego, że środki

uzyskane z najbliższego wpływu z promesy będą przeznaczone na remont ul. Źródlanej i ul. Gielniaka.
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Ad.  4 Przewodnicząca  poprosiła  Pana  Grygorcewicza  Prezesa  Zarządu  Spółki  KSWiK  o

przedstawienie informacji odnośnie Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków, który został

dostarczony Spółce. Pan Prezes poinformował, że wyżej wymieniony Regulamin został zaakceptowany przez

Spółkę KSWiK. 

Ad.  5 W  sprawie  przyłączy  kanalizacyjnych  po  zapoznaniu  się  z  wykazem  nieruchomości

niepodłączonych  do  kanalizacji  sanitarnej  spośród  332  nieruchomości  70  zostało  już  przyłączonych,  40

budynków  zarządzanych  jest  przez  ZEZK,  a  12  z  nich  jest  własnością  Gminy.  W sumie  do  przyłączenia

pozostały 262 nieruchomości. 

Pan  Nawrocki  poinformował,  iż  wszyscy  mieszkańcy  Kowar  otrzymali  decyzje  w  sprawie  przyłączy

kanalizacyjnych.

Przewodnicząca  Komisji  zaprzeczyła,  mówiąc,  że  mieszkańcy  ul.  Waryńskiego,  ul.  Ogrodowej  i  części  ul.

Wojska  Polskiego  z  pewnością  nie  otrzymali  decyzji  nakazujących  przyłączenia  do  istniejącej  sieci

kanalizacyjnej – informacje te Przewodnicząca uzyskała bezpośrednio od mieszkańców wyżej wymienionych

ulic. Możliwe jest, iż mieszkańcy innych ulic, którzy nie zostali przyłączeni do sieci kanalizacyjnej, również nie

otrzymali tych decyzji. 

Ad.  6  W  sprawach  różnych  omawiano  tematy  zabezpieczenia  mieszkańców  w  wodę  pitną  oraz

instalacji hydrantowej. Pan Kierownik KSWiK Oddział w Kowarach Pan Garncarek stwierdził, że na bieżąco

wykonywane są przeglądy i naprawy hydrantów. 

Poruszono również sprawę braku chodnika na odcinku drogi wojewódzkiej nr 366, a dokładnie na wysokości

Nowego Dworu w Kowarach (około 200 m). Komisja wystosowała w tej sprawie pismo do zarządcy drogi. 

Wnioski Komisji:

1. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o ujęcie wskazanych w protokole miejsc w harmonogramie

napraw cząstkowych.

2. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o wyjaśnienie, dlaczego firmy wywozowe nie weryfikują

czy właściciele nieruchomości zbierają odpady zgodnie ze złożonymi deklaracjami.

3. Komisja  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  przedstawienie  wykazu  nieruchomości,  których

właściciele  otrzymali  decyzje  o  obowiązku  przyłączenia  do  kanalizacji  (prosimy  o  przedstawienie  kopii

potwierdzenia odbioru przez właścicieli nieruchomości).

4. Komisja wnioskuje do Pana Burmistrza o udzielenie odpowiedzi na pismo mieszkanki w sprawie

remontu ul. Źródlanej.

5. Komisja  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  przygotowanie  uchwały  w  sprawie  Regulaminu

dostarczania wody i odprowadzania ścieków.

6.  Komisja wnioskuje do Przewodniczącego Rady o przesłanie pisma do DSDiK (przygotowanego

przez Komisję).
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Protokołowały:                                                                                           Przewodniczące Komisji:

Anna Klepacz                                                                                              Gospodarki Komunalnej;

Kamila Pietraszek                                                                              Ochrony Środowiska, Przemysłu, 

                                                                                                                     Handlu, Usług i Rolnictwa
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